

《单词百科:sarcastically是什么意思?sarcastically怎么发音?sarcastically的解释和用法》

英语单词sarcastically是什么意思?sarcastically怎么读?sarcastically怎么发音?简答网为您整理了sarcastically的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



sarcastically怎么读

sarcastically的读音:[s : 'kæst kl]

sarcastically的意思

1、adv.讽刺地 , 挖苦地;

sarcastically的近义词

1、caustically adv.刻薄地;挖苦地;尖刻地;讥刺地;

- 2、cynically adv.爱嘲笑地，冷笑地；
- 3、derisively adv.嘲笑地，嘲弄地；
- 4、ironically adv.嘲讽地，挖苦地；具有讽刺意味地；
- 5、mockingly adv.嘲弄地，取笑地；

sarcastically的双语例句

- 1、In certain conditions, answering back sarcastically is necessary.

在某种情况下，反唇相讥是必要的。

- 2、"What a surprise!" Caroline murmured sarcastically.

“太神奇了！”卡罗琳轻声挖苦道。

- 3、When they knew how it came about, they sarcastically said: Humph!

想了好久，写告示的小官员只能把“灯”字改成“火”字。

- 4、Ah, now we're getting at the truth,'he interposed sarcastically.

‘哈，现在我们找到真理了，’他讽刺性地插话道。

- 5、He asked sarcastically.'You should have declared that. Perfume is not exempt from import duty.'

他带着讥讽的口吻问道，你该申报一下，香水是不免税的。

- 6、He admonished sharply and sarcastically, his eyes radiating the hard and contemptuous opposition.

他用锋利，挖苦的口气训人，眼睛里露出恶狠狠瞧不起人的心理。

- 7、SKINNER : (sarcastically) Our brand-new deputy director.

斯金纳：(讽刺地) 我们新来的副局长。

- 8、" Full of lucky words , aren't you? " demanded the old man , sarcastically.

“什么话！你倒先来发利市了！”

9、You weren't very particular about the roomers you took, we said, sarcastically.

你对房客的选择并不十分计较, 我们讽刺地说.

10、Ah, now we're getting at the truth, he interposed sarcastically.

哈, 现在我们找到真理了, 他讽刺性地插话道.

11、Sam: (sarcastically) Oh. Oh. This is really fun . And helpful.

山姆: (讽刺地) 哦, 哦, 有意思, 真有用.

12、F : (sarcastically) Fascinating, I. m sure!

我认为很有趣.

13、Annie: (sarcastically) Well, I can believe this.

安妮: (讽刺地) 哦, 竟然有这种事.

14、She smiled sarcastically at him and began preparations.

她讽刺地在他微笑而且开始了准备.

15、How kind of you, she said sarcastically when he let the door slam in her face.

当他任由门砰地一声在她面前关上时, 她讥讽地说:[真好啊!]

以上是简答网为您整理的sarcastically怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于sarcastically的用法、sarcastically的释义、sarcastically的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/sarcastically>